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Rada Gminy Ustronie Morskie 

Sesja 

 

Protokół nr 12 

 

XII Sesja w dniu 2025-03-27 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna 

Obrady rozpoczęto 2025-03-27 o godzinie 08:30, a zakończono o godzinie 13:21 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Przemysław Cap 

3. Urszula Czachorowska 

4. Jolanta Dąbrowska 

5. Krzysztof Grzywnowicz 

6. Karina Kochańska-Mazurkiewicz 

7. Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

8. Ryszard Kucharycz 

9. Dariusz Myszkier 

10. Andrzej Pilarski 

11. Tomasz Stanisławczyk 

12. Andrzej Staszak 

13. Krzysztof Szydłowski 

14. Denis Tomala 

15. Roman Żołnierczuk 

 

1. Sprawy organizacyjne: otwarcie, stwierdzenie quorum. 

Prowadzący sesję, Przewodniczący Rady, otworzył dwunastą sesję Rady Gminy Ustronie Morskie. 

Powitał obecnych gości, Pana Komendanta Powiatowego Policji w Kołobrzegu, Pana Marcina 

Pilarczyka oraz kierownika posterunku Policji w Ustroniu Morskim, Pana Jakuba Pindyka, jak 

również radnych. Stwierdzono quorum. 

Przewodniczący udzielił głosu gościom, Panu Komendantowi Powiatowemu, który w swoim 

wystąpieniu przedstawił założenia tj. wybudowanie nowej Komendy Powiatowej Policji 

w Kołobrzegu oraz dbanie dalej o bezpieczeństwo terenu całej gminy, nie tylko Kołobrzeg, ale 

ościennych gmin. Przedstawił plany na działanie Policji w Ustroniu Morskim. Mówił o współpracy 
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w powiecie o poprawie bezpieczeństwa poprzez wzmożone kontrole zwłaszcza w sezonie letnim, 

zwrócił się również z prośbą o dofinansowanie policji. Zaproponował przedstawienie 

podsumowania sezonu, podziękował za wsparcie udzielone dotychczas. Całe wystąpienie 

Komendanta do odsłuchania na portalu mieszkańca w zakładce transmisje z obrad (od godziny 

08:42) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Gminy Ustronie Morskie Krzysztof Grzywnowicz 

- Komendant Powiatowy Policji w Kołobrzegu podinsp. Marcin Pilarczyk 

- Przewodniczący Komisji Budżetu Denis Tomala 

- Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dariusz Myszkier 

- Komendant Powiatowy Policji w Kołobrzegu podinsp. Marcin Pilarczyk 

- Tomasz Stanisławczyk 

- Komendant Powiatowy Policji w Kołobrzegu podinsp. Marcin Pilarczyk 

- Przewodnicząca Komisji Publicznej Karina Kochańska-Mazurkiewicz 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27.02.2025 r. - dyskusja. 

Brak dyskusji 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XI Sesji.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27.02.2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach i inwestycjach – dyskusja. 

Wójt Grzegorz Czachorowski przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał. Mówił o przebiegu 

przetargów oraz aktualnych inwestycjach. Zwrócił uwagę na problemy i przyszłe wyzwania 

związane z projektami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Kierownik Referatu IK Elżbieta Retyk 

- Przewodniczący Komisji Budżetu Denis Tomala 

- Kierownik Referatu IK Elżbieta Retyk 

- Wiceprzewodnicząca Komisji Publicznej Urszula Czachorowska 

- Przewodnicząca Komisji Publicznej Karina Kochańska-Mazurkiewicz 

- Kierownik Referatu IK Elżbieta Retyk 

- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Przemysław Cap 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

- Kierownik Referatu IK Elżbieta Retyk 

- Przewodniczący Komisji Budżetu Denis Tomala 

- Kierownik Referatu IK Elżbieta Retyk 

 

4. Głos mieszkańców. 

Brak dyskusji 

 

5. Przedstawienie projektów uchwał: 

 a) Druk nr 1 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na rok 2025 – 

dyskusja, podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Jarosław Barański przedstawił zmiany budżetowe. Do projektu uchwały zmiany 

zostały szczegółowo omówione na komisji budżetu. Po wprowadzonych zmianach deficyt budżetu 
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wzrośnie o kwotę 300 tys. zł, a wzrost ten zostanie pokryty przychodami pochodzącymi 

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu, a konkretnie ze środków Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. Siedmiu członków komisji głosowało za. 

 

Brak dyskusji 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 1 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na rok 2025  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 b) Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-

2036 – dyskusja, podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Jarosław Barański przedstawia projekt uchwały. 
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Autopoprawka do projektu uchwały polega na wprowadzeniu w paragrafie trzecim upoważnienia 

o treści ”Upoważnia się wójta gminy Ustronie Morskie do dokonywania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej w związku z realizacją zadań mających na celu pomoc obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa.” Upoważnienie to jest niezbędne do 

realizacji kompetencji wójta wynikających z artykułu 232 ustawy o finansach publicznych. Jeżeli 

chodzi o samą treść projektu uchwały, to wykaz przedsięwzięć wieloletnich nie ulega zmianie.  

 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną, 7 głosów za. 

Brak dyskusji 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2036 – po 

autopoprawce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 c) Druk nr 3 - w sprawie zmian do Programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie 

Gminy Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały; 

Projekt uchwały przedstawiła Kinga Kurkowska, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska. 
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Komisja Komunalna wydała jednogłośnie opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 3 - w sprawie zmian do Programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie Gminy 

Ustronie Morskie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

 

 d) Druk nr 4 - w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2025 – dyskusja, 

podjęcie uchwały; 

Projekt uchwały Przedstawił pracownik GOSiR-Dorota Bujniewicz. 

Komisja Komunalna wydała jednogłośnie opinię pozytywną. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Kinga Kurkowska 

- Przewodniczący Komisji Budżetu Denis Tomala 

- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Kinga Kurkowska 
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- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 4 - w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 e) Druk nr 5 - w sprawie pozostawienia petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli 

z dnia 09.01.2025 r. bez rozpatrzenia – dyskusja, podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Przemysław Cap przedstawia projekt 

uchwały. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
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Druk nr 5 - w sprawie pozostawienia petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli z dnia 

09.01.2025 r. bez rozpatrzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 f) Druk nr 6 - w sprawie zbycia nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Ewa Ostrowska przedstawia projekt uchwały. 

 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną, jednomyślnie. 

Brak dyskusji 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 6 - w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 g) Druk nr 7 - w sprawie zbycia nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Ewa Ostrowska przedstawia projekt uchwały. 

 

Komisja budżetu wydała opinię pozytywną. Stosunkiem głosów pięciu członków komisji było za, 

dwóch członków komisji było przeciw. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 7 - w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Tomasz Stanisławczyk, Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Pilarski, Krzysztof Szydłowski 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

 

 h) Druk nr 8 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dyskusja, 

podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Ewa Ostrowska przedstawia projekt uchwały. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 8 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Krzysztof Szydłowski, 

Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 i) Druk nr 9 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dyskusja, 

podjęcie uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Ewa Ostrowska przedstawia projekt uchwały. 

 

Komisja budżetu wydała opinię pozytywną stosunkiem głosów, cztery głosy za, dwóch członków 

komisji wstrzymało, dwóch było nieobecnych. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 9 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę po autopoprawce 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Przemysław Cap, Urszula Czachorowska, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Karina Kochańska-Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Ryszard 

Kucharycz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Tomasz Stanisławczyk, Denis Tomala, Roman 

Żołnierczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Szydłowski 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

 

6. Przyjęcie protokołu z kontroli problemowej Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii – dyskusja. 

Protokół przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Gminy Ustronie Morskie Krzysztof Grzywnowicz 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

- Wiceprzewodnicząca Komisji Publicznej Urszula Czachorowska 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Przemysław Cap 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz - (Ad Vocem) 

- Wiceprzewodnicząca Komisji Publicznej Urszula Czachorowska 

- Sekretarz Gminy Ewa Ostrowska 

- Dyrektor Szkoły Mariola Ostrowska 

- Dyrektor Szkoły Mariola Ostrowska 

- Przewodniczący Komisji Budżetu Denis Tomala - (Ad Vocem) 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz - (Ad Vocem) 

- Tomasz Stanisławczyk 

- Dyrektor Szkoły Mariola Ostrowska 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz - (Ad Vocem) 

- Przewodnicząca Komisji Publicznej Karina Kochańska-Mazurkiewicz - (Ad Vocem) 

- Wiceprzewodnicząca Komisji Publicznej Urszula Czachorowska - (Ad Vocem) 

- Przewodniczący Komisji Komunalnej Andrzej Pilarski 

- Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dariusz Myszkier 

- Wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej Krzysztof Szydłowski 

- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Przemysław Cap 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej Krzysztof Szydłowski 

 

Radna Urszula Czachorowska przedstawiła swoje argumenty przeciwko przyjęciu protokołu ze 

względu na wnioski i zalecenia pokontrolne, które zostały ujęte przez komisję są krzywdzące dla 

osób, które od wielu lat zaangażowane były w jego realizację, w tworzenie, jak również osób, do 
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których ten program jest adresowany. Radna odniosła się do analizowanych zaleceń 

pokontrolnych, które poddała pod dyskusje, m.in. do pokrywania i finansowania kosztów 

organizacji koncertów w Kościele w ramach Dnia Trzeźwości i Profilaktyki Narkomanii oraz 

sfinansowania zakupu produktów spożywczych i wyrobów garmażeryjnych ryb na potrzeby Klubu 

Uśmiech, jak również do pozostałych zaleceń zawartych w protokole. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz odniosła się do 

przedstawionych stwierdzeń. Pozostali członkowie komisji rewizyjnej również wyrazili swoje 

zdanie wyjaśniając radnym informacje budzące wątpliwości. Dyskutowano m.in. o psychologu 

szkolnym, o świetlicy TPD (cała dyskusja do odsłuchania na portalu mieszkańca w zakładce 

transmisje z obrad od godziny 10:26 do 11.38) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z kontroli problemowej Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Cap, Jolanta Dąbrowska, Krzysztof Grzywnowicz, Karina Kochańska-

Mazurkiewicz, Urszula Kraska-Śmilgiewicz, Dariusz Myszkier, Andrzej Pilarski, Krzysztof 

Szydłowski, Denis Tomala, Roman Żołnierczuk 

PRZECIW (2) 

Andrzej Basarab, Urszula Czachorowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Kucharycz, Tomasz Stanisławczyk 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Staszak 

Protokół został przyjęty większością głosów. 
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7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Gminy Ustronie Morskie Krzysztof Grzywnowicz 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Wiceprzewodnicząca Komisji Publicznej Urszula Czachorowska 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Dyrektor GOK Sylwia Chyła 

- Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu Andrzej Basarab 

- Przewodniczący Komisji Budżetu Denis Tomala 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

- Wójt Gminy Ustronie Morskie Grzegorz Czachorowski 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz - (Ad Vocem) 

- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Przemysław Cap - (Ad Vocem) 

- Wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej Krzysztof Szydłowski 

- Przewodniczący Komisji Komunalnej Andrzej Pilarski 

 

Wójt Grzegorz Czachorowski przedstawił szczegółowe sprawozdanie z działalności gminy, 

omówił odbyte spotkania. Podjęto dyskusję na temat przyszłych planów m.in. Dni Ustronia 

Morskiego – czyli przedstawiono program na zbliżającą się majówkę; 

Radny Denis Tomala zwrócił się prośbą o przedstawienie informacji odnośnie spotkań z miejskimi 

wodociągami i kanalizacją; 

Radna Urszula Kraska-Śmilgiewicz zapytała o spotkanie w Urzędzie Morskim w Szczecinie: 

wycinka drzew na wydmach w Sianożętach oraz informacji dot. rozmowy w związku z nową 

promenadą; 

Radny Przemysław Cap dopytał odnośnie promenady, czy jest już jakiś plan, zarys odnośnie 

miejsca początku i końca nowej promenady; 

Radny Krzysztof Szydłowski zapytał w kwesto strefy zabaw dla dzieci na majówce oraz kwestii 

spotkania z audytorem w sprawie gospodarki odpadami komunalnymi; 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak dyskusji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 
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Na początku dyskusji Wójt zwrócił się do radnego K. Szydłowskiego w kwestii publicznych 

przeprosin za użycie niewłaściwych słów, które mogły negatywnie wpłynąć na wizerunek Wójta. 

Radny przeprosił Wójta publicznie oraz wszystkich, którzy mogli się poczuć urażeni tą niezręczną 

sytuacją. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Urszula Kraska-Śmilgiewicz 

- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Przemysław Cap 

- Wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej Krzysztof Szydłowski 

- Wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej Krzysztof Szydłowski - (Ad Vocem) 

 

Radni podzielili się informacjami, wnioskami oraz sugestiami, dążąc do poprawy jakości życia 

mieszkańców Ustronia Morskiego m.in.:  

Radna Urszula Kraska-Śmilgiewicz odniosła się do sytuacji przypominając o wzajemnym 

szacunku. Dopytała o plan ogólny, czy radni będą mogli włączyć się w proces tworzenia planu oraz 

odniosła się do posadowienia ławek na ulicy Wiejskiej dla mieszkańców i turystów; 

 

Radny Przemysław Cap podziękował pani dyrektor GOSiR-u za szybką interwencję w kwestii 

inwentaryzacji drzew na działce; 

 

Przewodniczący Rady zapytał o donice, które zostały posadowione na chodniku przy ulicy 

Osiedlowej, czy to okres przejściowy, czy to forma doraźna? czy ona będzie kontynuowana do 

końca ulicy osiedlowej, żeby zabezpieczyć, czy przeciwdziałać parkowaniu pojazdów z dół całej 

ulicy- mało estetyczne w tym miejscu; 

 

Radny Przemysław Cap zgłosił prośbę o posadowienie takich donic pomiędzy przystankiem 

a blokiem na Wojska Polskiego, gdyż w tym miejscu dobrze funkcjonuje nie stanowiąc przeszkody 

a zapobiega niewłaściwemu parkowaniu;  

 

 

10. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący 

Rady Gminy Ustronie Morskie 

 

Krzysztof Grzywnowicz 

 

 

Przygotowała: Agnieszka Smołucha 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 


